

2023 年「中央研究院物理研究所暑期大學生研習計畫」錄取名單

2023 ASIoP Summer Student Program Endorsement List

資料更新：2023/5/17

No.	姓名 Name	主修科系 Major/年級 Year	指導老師 Supervisor
1	陳○諄	物理/應屆畢業	吳孟儒 Wu, Meng-Ru
2	楊○茂	物理/三	
3	吳○宇	物理/三	
4	簡○泰	物理/三	李尚凡 Lee, Shang-Fan
5	楊○愷	材料工程/三	
6	林○恒	光電工程/二	李偉立 Lee, Wei-Li
7	施○丞	物理/三	林宮玄 Lin, Kung-Hsuan
8	羅○方	物理/應屆畢業	林耿慧 Lin, Keng-hui
9	包○曄	物理/三	林新 Lin, Hsin
10	黃○傑	物理/三	
11	陳○語	材料光電/二	
12	林○耘	物理/二	
13	黃○緯	物理/三	
14	林○宏	物理/二	
15	吳○恩	物理/三	
16	林○庭	材料工程/三	
17	尤○	APPLIED MATHEMATICS/Y3	施宏燕 Shih, Hong-Yan
18	王○朋	材料/三	徐晨軒 Hsu, Chen-Hsuan
19	賴○仁	物理/二	
20	郭○麟	物理/三	
21	劉○	物理/三	柯忠廷 Ke, Chung-Ting
22	何○貴	光電工程/二	
23	曾○丞	物理/三	
24	趙○揚	電機/二	
25	林○綺	電子物理/二	
26	呂○豪	光電工程/二	
27	廖○淼	電機/應屆畢業	張元翰 Chang, Yuan-Hann
28	陳○祿	物理/二	
29	彭○哲	材料工程/三	莊天明 Chuang, Tien-Ming
30	滑○俊	資訊科學/一	
31	陳○壹	物理/二	
32	吳○霆	物理/應屆畢業	黃英碩 Hwang, Ing-Shouh
33	蔡○彥	材料工程/三	溫昱傑 Wen, Yu-Chieh
34	蘇○平	材料工程/三	
35	葉○君	物理/二	歐敏男 Ou, Min-Nan
36	周○妤	地政/三	
37	胡○翔	物化/三	
38	梁○庭	物理/二	蔡日強 Tsai, Jih-Chiang
39	楊○昱	物理/二	
40	CO MO CO	COMPUTATIONAL SCIENCES/Y2	

注意事項

1. 因經費考量，錄取名額有限，2023 年暑期大學生研習計畫錄取名單已公告於上。此外，指導老師個別考量另行錄取「個別實驗室研習生」，相關事宜將會由指導老師或實驗室人員透過 email 另行通知說明。
2. 錄取通知信將隨本名單公佈後寄出，請錄取同學依該 email 內容之說明辦理。
3. 錄取同學請一律配合於 7 月 1 日至 8 月 31 日參與研習。若因重大事由需變更計畫期間（如提前 6 月下旬開始或延後至 9 月上旬結束，任何時間的調整都需以兩個月整為限），應先徵得指導老師同意並提前於 5 月 25 日予以通知計畫承辦人（julienlin@sinica.edu.tw）。
4. 計畫期間若需請假，應先徵得指導老師同意。若連續兩週缺席者，則喪失參與本計畫之資格。
5. 本資料僅為「中央研究院物理研究所暑期大學生研習計畫」用途，請勿外傳及另做使用。

Remark

1. Due to Summer Student Program(SSP) budget constraints and limited availability, the supervisor will select 「Lab Summer Students」 (besides the endorsed list of SSP). Relevant information regarding the admission process will be informed via email by the supervisor or the lab staff.
2. The admission notification letter will be sent out after the announcement of this list. Admitted students are requested to follow the instructions provided in the email for further arrangements.
3. All admitted students are required to participate the SSP from July 1st to August 31st. If there is any significant reason to change the program period (such as starting from the late June or ending in early September), any adjustments must be made within two months, and prior approval from the supervisor must be obtained. Notification of the changes should be given no later than May 25th (julienlin@sinica.edu.tw).
4. During the project period, if a leave of absence is necessary, the consent of the supervisor should be obtained in advance. If a participant is absent for two consecutive weeks, they will lose their eligibility to participate in the SSP.
5. This information is intended only for the purpose of the "Summer Student Program at the Institute of Physics, Academia Sinica". Please do not disclose or use it for other purposes.